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PETFOOD
Met 3  x 100 gram voer naar keuze 

+ SAMPLE 3in1 cranberry koekjes 

+ SAMPLE schapenvet bonbons 

incl. spaarkaart en infoboekje. 

Naam: ___________________________________________________

Adres: ___________________________________________________

PC/Woonplaats: ______________________________________

Telefoon: ______________________________________________

e-mailadres: ___________________________________________

  adult

  lam&rijst

  diner

  senior

  pup

  high energy

  giant

  geperst mini

  geperst adult  

  geperst lam

  Pup mini 

  adult mini 

  sensitive mini 

  control mini 

  senior mini



Mail deze bon naar : info@biofooddiervoeding.nl 

of stuur naar: Biofood, Postbus 151 , 9200 AD Drachten

Ontvang gratis 

probeerpakket:

DIERVOEDING

Maximaal 1 pakket per gezin. 

CIE. NLCh. NLJCh. JW'17 EVERY BEAT OF MY HEART AVENDESORA (Eddy) en NLJCh. JW'19  IMAGINE A GREAT 

FUTURE AVENDESORA (Maurits) 
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BESTUUR EN COMMISSIES
BESTUUR:
Voorzitter
Penningmeester/
Vicevoorzitter          
Secretaris                          
Leden                  
 
 
 
Ledenadministratie         
 
COMMISSIES:
Jachtcommissie 
    Secretaris                 
    Voorzitter a.i.
    Penningmeester 
    Leden   
 
 
 
Activiteitencommissie 
              
 
Geschillencommissie 
 
 
Gezondheidscommissie
 
Database
 
 
 
Redactie clubblad
 
Website en facebook:

  
: René Eckhardt; r.eckhardt@esscn.nl; tel.: 06-53949984
: Vacant
 
: W. de Rooy; info@esscn.nl; tel.: 0229-503272
: S.T. Leidner; sandra.leidner@woutworks.nl
: Bernadette Puylaert; admesscnl@gmail.com
: Bart Krijgsman; website.esscn@gmail.com
 
: B. Puylaert, admesscnl@gmail.com
 
 
: info@jachtcommissiesun.nl
: Peter Tervoort
: M. Groenewegen
: Elly van Wijngaarden
: John van Aart
: René Smit
: Arno Bronsky
 
: S.T. Leidner, sandra.leidner@woutworks.nl. 
: Vacature
 
: H.G.C. Schattenberg, tel. 0342-464483
: M.W.V. Schoolmeesters
 
: Vacature
 
: Debby Barnes: info@clydevalley.nl
: Annemie Koolen: vdjorishoeve@gmail.com
: Bart Krijgsman; website.esscn@gmail.com
 
: Bart Krijgsman; redactie.esscn@gmail.com
 
: Bart Krijgsman; website.esscn@gmail.com

COLOFON
De Engelse Springer' is het clubblad van de
Engelse Springer Spaniël Club Nederland (ESSCN).
Het clubblad verschijnt 4 x per jaar.
IBAN: NL62INGB0004306092 BIC: INGBNL2A
t.n.v. Engelse Springer Spaniël Club Nederland,
Wijmers 16, 1608 HK Wijdenes.
Kamer van Koophandel nr. V122070 te Arnhem.

 
Kopij voor het volgende clubblad s.v.p vóór  15 februari 2021 naar:
►Bart Krijgsman, Karel Doormanweg 60-A, 8309 PD  TOLLEBEEK, tel.nr.: 06-23554641
►e-mail: redactie.esscn@gmail.com
 
 

 
 
 
 

 

Ingezonden kopij:
Bestuur en redactie zijn niet verantwoordelijk voor de in-
houd van advertenties en ingezonden stukken, maar kun-
nen deze wel weigeren indien de inhoud strijdig is met de
doelstelling en de regels van de Engelse Springer Spaniël
Club Nederland. De redactie behoudt zich het recht  voor
om ingezonden stukken, in overleg met de inzender, in te
korten of, als meerdere stukken dezelfde strekking hebben,
niet te plaatsen. Overname van artikelen uit dit blad mag
alleen na toestemming van de redactie.
 
Foto voorkant: De zilveren Springer Spaniël trofee. 
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VAN DE VOORZITTER
WAT EEN RAAR JAAR HEBBEN WE BELEEFD! 
 
Het clubblad wat voor u ligt is een hele speciale! Het is namelijk het laatste nummer van
de bijna 100 nummers die door Sandra Leidner gemaakt zijn. Het bestuur van de ESSCN
is Sandra zeer erkentelijk voor de vele jaren dat zij met veel toewijding en kennis ons
clubblad heeft gemaakt en vormgegeven. Met Sandra hebben we afgesproken haar te
zijner tijd te bedanken met een gezamenlijk etentje voor haar jarenlange inzet. 
 

Het jaar 2020 is het jaar geworden van nauwelijks tentoonstellingen, geen veldwedstrijden, enkele SJP’s, geen MAP’s,
geen NIMROD en een sporadische jachtdag.
Het virus waart rond en legt alle sociale activiteiten, dus ook de hondensport en gezamenlijke jachtdagen stil. Ongelo-
felijk vervelend maar het valt in het niet bij de persoonlijke drama’s die sommige van u hebben moeten doormaken of
nog ondergaan.
Ik wens hen namens het bestuur voor de komende tijd heel veel sterkte en gezondheid toe.
 
Kynologisch stelt het jaar ogenschijnlijk dus niet zo heel veel voor. Voor ons spaniëlliefhebbers begon het jaar spannend
met een AMVB m.b.t. het couperen van staarten. Echter de soep werd nog niet zo heet gegeten en er mag nog steeds,
met om medische reden gecoupeerde honden, aan wedstrijden worden deelgenomen. Wie verder kijkt dan de neus van
zijn eigen trouwe viervoeter, weet dat het kynologisch bestuurlijk echter zeer zwaar weer is.
 
De overheid heeft naar aanleiding van al jaren slepende gezondheidsproblemen bij kortsnuitige rassen ingegrepen in
het fokbeleid van deze rasverenigingen. De Raad van Beheer heeft daarop besloten geen stambomen meer af te geven
aan honden die niet gefokt zijn o.b.v. de nieuwe wettelijke regels voor betreffende rassen.
Fokkers van dergelijke honden en de betreffende rasverenigingen zijn zwaar in hun wiek geschoten door deze vergaan-
de maar terechte maatregelen. Treurig is het om te ervaren dat emoties en persoonlijke motieven de belangen en de
gezondheid van betreffende rassen in de weg staan en een rationele discussie niet mogelijk blijkt te zijn.  Een en ander
heeft geleid tot het opstappen van bestuursleden van de Raad en verkiezingen. Verkiezingen die op een dusdanige
manier gemanipuleerd zijn dat de overige nog zittende bestuursleden ook het bijltje erbij hebben neergelegd en hun
functies hebben opgegeven.
 
Kynologisch gaat het bovenstaande feitelijke om de afweging: Honden fokken "fit for functioning" (=lees functioneel en
gezond) "or just for extreme beauty and money".
Ik prijs mij zelf gelukkig dat ik voorzitter mag zijn van een rasvereniging waarbij het functioneren en de gezondheid van
onze honden bij al onze fokkers (show en werk) hoog in het vaandel staat. Laten we dat met elkaar ook in 2021 met
respect voor elkaar zo houden. Hopelijk vieren we dan gezamenlijk het 40-jarig bestaan van de vereniging komend jaar
zoals we dat bedoeld hadden in 2020.
 
Buiten alle bestuurlijke perikelen om, staan er voor fokkers veel veranderingen op het programma voor 2021. Het
nieuwe innovatieve ICT-programma fit4breed is van start gegaan, de normen matrix doet zijn intrede en er is in onze
vereniging een commissie gevormd die aan het werk gaat om het VFR te moderniseren zodat we aansluiting vinden bij
moderniseringen die de Raad momenteel doorvoert. U kunt daar alles over terug lezen op onze Facebookpagina en in
Radar, het online magazine van de Raad.
 
Bart Krijgsman (vz. Redactie cie./beheerder website en databank) en Bernadette Puylaert (leden administratie), u beide
wel bekend, zijn in de laatste online ALV benoemd en formeel toegetreden tot het bestuur, we zijn hen beide erkentelijk
voor hun inzet. 
 
Het bestuur is in verband met het vertrek van Leontine
Bouchier op zoek naar een nieuwe penningmeester. In het
vorige clubblad heeft u het functieprofiel kunnen lezen mbt
deze functie.
 
Het Bestuur van de ESSCN wenst u prettige kerstdagen en
een gezellige jaarwisseling.
 
Pas goed op u zelf en u dierbaren.
 
René Eckhardt
Voorzitter ESSCN 
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De Springers Lotta en Phoebe. Foto: Jolanda Sijbrandij

IN MEMORIAM 

 

TOM VAN DER SANDT 
11 mei 1954  -  17 oktober 2020 

 

 

 

 

Op 22 oktober j.l. ontvingen we het droevige bericht dat onze oud-penningmeester Tom van der Sandt is 

overleden. Tom heeft zich jarenlang vol enthousiasme ingezet voor onze vereniging. Zelf heb ik Tom leren 

kennen als een rustige man die zijn taak als penningmeester zeer serieus opvatte. Ook heeft Tom zich 

ingezet voor het ontwikkelen van de website en de database van de vereniging.  

 

Naast zijn liefde voor honden had Tom nog een andere grote passie: zijn schitterende volière met talloze 

soorten vogels waarover hij vol enthousiasme kon vertellen. 

 

Tom had altijd een luisterend oor, en wanneer hij eenmaal zijn mening had gevormd, dan stond hij daar ook 

voor. 

Veel te vroeg hebben we afscheid moeten nemen van een bescheiden mens met een groot hart voor mens 

en dier. We wensen Hanneke en Looney dan ook heel veel sterkte in deze voor hen zware periode.  

 

Namens het bestuur, 

Willemien de Rooy 
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REDACTIEADRES
 
Het volgende clubblad zal in maart
2021 verschijnen en de redactie
maakt de leden erop attent dat de
kopij vóór 10 februari 2021 naar de
redactie gezonden moet worden.         

Het redactieadres:
Bart Krijgsman, 
Tel.nr.: 06-23554641
E-mail: redactie.esscn@gmail.com 

EEN NIEUWE REDACTIE
VOOR HET CLUBBLAD
Na vijfentwintig jaar draagt Sandra Leidner het stokje over
en dit zal het laatste nummer zijn dat door haar wordt ge-
redigeerd. Sandra was al die jaren niet alleen verantwoor-
delijk voor het binnenhalen van de kopij voor het clubblad
en de advertenties. Zij  zorgde er ook voor dat het clubblad
er iedere keer weer pico bello uitzag. Voor de nieuwe re-
dactie een hele uitdaging om dit zo voort te zetten.
 
Die nieuwe redactie zal bestaan uit Bart Krijgsman die
hierin ondersteund zal worden door Willemien de Rooy.
Bart kent u al van de website en van de database van de
ESSCN en sinds kort maakt hij ook deel uit van het bestuur
van onze vereniging. Willemien kent u misschien al als
secretaris van de ESSCN. Allebei hebben we er heel veel
zin in om mooie en informatieve clubbladen te maken, maar
dat kunnen we niet alleen. We hebben daar uw hulp hard
bij nodig. U kunt ons helpen door uw Springer-verhalen en
foto's aan ons op te sturen, en aangezien zich steeds meer
working cocker-vrienden aanmelden  als lid bij de ESSCN,
zijn hun bijdragen natuurlijk ook meer dan welkom.
 
Maar misschien vindt u het ook wel leuk om ons te helpen
met de redactie of met de vormgeving van het clubblad?
Neem dan snel contact met ons op via redactie.esscn@g-
mail.com
 
Namens het bestuur willen we Sandra nu alvast heel erg
hartelijk bedanken voor de vele uren en alle energie die zij
heeft gestoken in het maken van ons mooie clubblad. Zodra
de corona-maatregelen het weer toelaten zullen we Sandra
op gepaste manier in het zonnetje zetten.
 
Dank je wel Sandra,  en we zullen goed voor het clubblad
zorgen!
 
Bart Krijgsman en Willemien de Rooy

                                   VACATURE PENNINGMEESTER 
 
Onze huidige penningmeester, Leontien Bouchier, heeft aangegeven haar taken per december
2020 over te willen dragen. Wij zijn daarom op zoek naar een enthousiaste vrijwilliger die de
functie van penningmeester per januari 2021 zou willen vervullen.
 
 
Vereiste vaardigheden/functie-eisen:
boekhoudkundig onderlegd zijn,
beschikken over administratieve vaardigheden,
liefst ervaring hebben met het voeren van de financiële administratie van een vereniging.

 
De penningmeester wordt benoemd door de Algemene Leden Vergadering van de ESSCN en hij/zij maakt onderdeel
uit van het bestuur. Tijdsbesteding: gemiddeld 2 uur per week. De huidige penningmeester zal zorgdragen voor een
goede inwerkperiode.
Voor een uitgebreide functieomschrijving: Zie onze website (www.esscn.nl).
Voor meer informatie kunt u contact opnemen met onze voorzitter René Eckhardt (06-53949984).
 
Het bestuur

   MEDEDELINGEN VAN HET BESTUUR

BERICHT VAN DE
PENNINGMEESTER
De automatische incasso van de contributie 2021 zal
plaatsvinden in april 2021. Leden die geen incasso--
machtiging hebben gegeven, zullen een factuur ontvan-
gen met het verzoek hun contributie voor eind april te
betalen.
 
Geen incassomachtiging afgegeven maar wel voorkeur
voor incasso? Schrijf een berichtje aan: 
                                                                                       
                       leontien.bouchier@gmail.com
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ONZE NIEUW SHOWTROFEE  
 
Doordat Helma van de Brink een groot aantal keer achter elkaar de trofee voor DE BESTE 
SHOWHOND VAN HET JAAR heeft gekregen, voor zowel een van haar reuen, als voor een van 
haar teven, mocht zij de wisseltrofeën in haar bezit houden. 
 
Er moest gezocht worden naar vervangende trofeeën. Het bestuur heeft daarom besloten om in het 
kader van het 40e jarig bestaan van de vereniging een heel speciale wisseltrofee in gebruik te nemen 
voor de showlijn.  
 
Het betreft een sterling zilveren staande Engele Springer Spaniëltrofee voor de teven (zie afbeelding 
op de voorkant van het blad) en een liggende sterling zilveren Engelse Springer Spaniëltrofee voor 
de reuen. (zie foto hieronder). 
De jachtafdeling heeft al sinds jaren De zilveren Fasant als wisseltrofee in gebruik. 
 
Helaas wordt de prijs voor de beste showspringer 2020 niet uitgereikt i.v.m. de geringe mogelijkheid 
om te showen en iedereen gelijke kansen te kunnen geven. 
 
We hopen in 2021 weer volop te kunnen showen, zodat tijdens de ALV 2022 deze showprijs weer 
uitgereikt kan worden. Deze uitreiking zal dan weer heel bijzonder zijn. 
 
De prijs wordt uitgereikt aan diegene die aan de volgende eisen heeft voldaan: 
 
1. Voor de bepaling van de stand zijn de uitslagen van vier shows genomen waar de hond de beste 

resultaten had, onder verschillende keurmeesters. 
2. Bij gelijk aantal punten gaat de vijfde show meetellen, weer gelijk, de zesde enz.   

1 U = 6 punten, 2 U = 5 punten, 3 U = 4 punten en 4 U = 3 punten, losse U = 2 punten.  
ZG = 1 punt, G = 0 punten, M = 0 punten. 

3. Beste reu of teef = 3 punten extra, reserve beste reu of teef = 2 extra punten. 
4. Beste van het ras = 1 punt extra. 
5. Winner en Kampioenschapsclubmatch leveren nog ieder 1 punt extra op.  

 
Dus een extra reden om volgend jaar als de coronamaatregelen het toelaten weer volop met uw 
Engelse Springer Spaniël te gaan showen! 
 
Wij wensen iedereen die aan de shows deelneemt veel success !! 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                              Wisseltrofee voor de Beste reu in show 
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Hè, hè, heeft het vrouwtje eindelijk weer eens tijd voor ons!

CORONA
Vanwege de Coronaperikelen zal er volgend jaar in ja-
nuari helaas geen nieuwjaarsbrunch/wandeling gehou-
den worden.
We hopen in het voorjaar weer te kunnen starten met
gezamelijke wandelingen  of andere evenementen.
UI krijgt daar tijdig bericht van!
 
Namens het Bestuur

                               
                                      LUNA (Muze)
               23 september 2004 – 21 november 2020
 
Ik willen jullie graag laten weten dat we Luna op vrijdag 21
november op de leeftijd van 16 jaar en 2 maanden hebben
laten inslapen.
 
Sabine van Boheemen
 
In het clubblad van maart jl. heeft een stukje gestaan over
Luna. Zij was toen ruin 15 jaar oud en nog in redelik goede
doen. Luna (Muze) was de dochter van (Megan) Madrun 
van het Veense Springertje en Kamp. Beautelle Razzle
Dazzle en kwam uit een nest van 8 puppen. Zover ik weet
is Luna de laatste pup uit het nest die nog in leven was, en
is dus nu op de respectabele leeftijd van ruim 16 jaar
overleden.
Fijn om te horen dat Luna zo’n fantastisch leven heeft gehad
en zo liefdevol verzorgd is al die jaren. Wij wensen Sabine
en haar familie heel veel sterkte nu hun maatje Luna er niet
meer is. 
 
Sandra Leidner

Megan en haar 8 puppy's, waaronder Luna.

IN MEMORIAM

VAN DE REDACTIE
Nu is dit echt mijn laatste 'Van de Redactie'!
 
Na bijna 25 jaar is het de beurt aan iemand anders. 
Nieuwe aanpak, nieuwe verhaaltjes, nieuwe indeling, etc.
Frisse wind in ieder geval! Nu mag Bart Krijgsman het doen,
samen met Willemien de Rooy en misschien nog andere
mensen die zich bij de redactie voegen.
 
Ik wens iedereen heel veel succes en sterkte met het
voortzetten van het clubblad. 
Ook wil ik iedereen bedanken, die mij al die jaren hebben
gesteund en allerlei foto's en stukjes hebben toegestuurd.
Geweldig was alle support die ik gekregen heb. Ik zal alle
leuke e-mails missen die ik elke keer weer kreeg. De per-
soonlijke contacten, en ik hoop dat ik met nog velen van
jullie contact zal blijven houden.
Ik heb het altijd met heel veel plezier gedaan! Maar nu zijn
mijn man en honden en andere liefhebberijen aan de beurt.
 
Ik blijf nog wel even actief betrokken bij de vereniging en
zal Bart en Willemien bijstaan zoveel zij willen en ik kan.
Ook blijf ik nog wel even lid van het bestuur en blijf ik be-
trokken bij de activiteitencommissie.
 
Nogmaals iedereen heel hartelijk bedankt en Bart heel veel
succes! En natuurlijk nog veel leesplezier met dit laatste
blad van 2020.
 
Lieve groeten en vooral fijn feestdagen en hopelijk een
gezond 2021, 
 
Sandra Leidner
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(Concept) Verslag digitaal gehouden Algemene Ledenvergadering ESSCN op donderdag 22 

oktober 2020 

Deelnemers aan dit overleg: René Eckhardt (voorzitter), Leontien Bouchier, Sandra Leidner, Bart Krijgsman, Bernadette 

Puylaert, Michiel Groenewegen, Peter Tervoort, Janny van Stuyvenberg, Marcel Dons, Alexandra de Haas, Toon 

Spoorenberg, Lynn Breeuwer, René Smit, Anja Simons en Willemien de Rooy (verslag) 

 

1. René Eckhardt opent de vergadering en heet alle deelnemers van harte welkom. Er zijn  helaas weinig 

aanmeldingen ondanks het feit dat de leden vanuit huis aan dit digitale overleg kunnen deelnemen.  

2. Mededelingen en ingekomen stukken: 

• Willemien heeft zojuist bericht ontvangen van het overlijden van onze oud-penningmeester Tom van 

der Sandt. Willemien zal namens het bestuur zorgen voor een condoleance.  

• René deelt mee dat hij zich kandidaat heeft gesteld voor een bestuursfunctie bij de Raad van Beheer. 

Het betreft de portefeuille Jacht en Hond. Zijn kandidatuur wordt door de RvB gesteund. De 

verkiezingen voor nieuwe bestuursleden vinden plaats op de eerstvolgende ALV van de Raad in 

november.  

• De Raad van Beheer is bezig met het ontwikkelen van een nieuw gezondheidsbeleid. In samenhang 

hiermee zal ons Verenigingsfokreglement ook herzien gaan worden. Ook zijn er plannen voor het 

aankeuren van look-a-likes die op basis van DNA-materiaal en eventueel testen op werkcapaciteiten 

opgenomen zouden kunnen worden in het stamboek. 

• De nieuwe lotingsregeling voor Veldwedstrijden is besproken in het bestuur en is inmiddels ook 

aangenomen door de ORWEJA. 

3. Verslag van de ALV van 18 april 2019: is goedgekeurd.  

4. Financieel Verslag 2019: 

• De kascontrolecommissie, bestaande uit Michiel Groenewegen en Peter Tervoort, heeft inzage gehad 

in de financiële boekhouding. Alles was duidelijk en correct, dus zij adviseren om décharge te verlenen. 

5. Benoeming nieuwe leden kascontrolecommissie over 2020:  

• Michiel Groenewegen en Marcel Dons. 

6. Begroting 2020: 

• Leontien geeft aan dat de financiële situatie zeker gezond te noemen is. De begroting biedt dan ook 

ruimte voor het financieren van activiteiten. 

7. Jaarverslagen 2019: 

• Michiel Groenewegen licht het uitgebreide verslag van de Jachtcommissie Sun toe. Over dit verslag en 

over de andere jaarverslagen zijn verder geen vragen. 

8. Vacatures bestuur: 

• René Eckhardt wordt herkozen in de functie van voorzitter en Willemien de Rooy wordt herkozen in 

de functie van secretaris.  

• Zowel Bart Krijgsman als Bernadette Puylaert zijn met algemene stemmen gekozen als nieuwe 

bestuursleden.  Bernadette heeft de portefeuille ledenadministratie op zich genomen en Bart de 

portefeuille beheer website en database. Ook zal Bart zich (in samenwerking met Willemien) bezig 

gaan houden met de redactie van het clubblad en de Facebook-pagina.  

• voor de functie van penningmeester is er nog een vacature: de tekst met de vacature is in het clubblad 

en op de website geplaatst. Ook is de vacature gepubliceerd in Raadar van de Raad van Beheer. We 

hopen deze vacature zo snel mogelijk te kunnen vervullen. 
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9. Benoeming leden diverse commissies:  

met algemene stemmen worden de leden, zoals vermeld op de met de uitnodiging meegestuurde lijst, benoemd.  

10. Nieuwe leden gezondheidscommissie:  

René zal mensen benaderen met de vraag of zij zitting willen nemen in  deze commissie. 

Bart Krijgsman, Marcel Dons en Alexandra de Haas zijn bereid om te bekijken op welke punten het 

Verenigingsfokreglement aangepast moet worden. Wel willen zij vanuit het bestuur een duidelijk geformuleerde 

opdracht meekrijgen. Na aanpassing zal het fokreglement ter goedkeuring worden voorgelegd aan de ALV. 

11. Winnaars Jacht en Show in 2019: 

Alle winnaars hebben inmiddels bloemen ontvangen namens het bestuur.  

Bij de jacht waren dat: René Nederpelt met Fire Flame of Artemis Joy en Nol Bots met Fleur van de Peelbaan 

(winnaars veldwedstrijdkampioen met jaartal 2019 in de rubriek II.A (Cockers) en II.C (overige spaniëlrassen). 

De Gerrit Visscher wisselprijs is gewonnen door Anja Simons met Choco 

de Dashhill Bokaal voor de beste jeugdhond ging dit jaar naar Henk van de Ouweland 

 

de Beste Reu en de Beste Teef in Show van 2019 waren Diesel van het Veense Springertje en Chablis van het Veense 

Springertje, beide gefokt door de familie van den Brink. 

Besloten is om over 2020 geen kampioenen voor de show te benoemen omdat er maar heel weinig shows zijn 

gelopen waaraan een beperkt aantal deelnemers mee kon doen. De nieuwe wisselprijs kunnen we hopelijk in 2022 

tijdens de ALV uitreiken.  

12. 40-jarig jubileum ESSCN: 

we zullen af moeten wachten wanneer het weer mogelijk is om dergelijke evenementen te organiseren.  

13. Rondvraag: 

De gezondheidsuitslagen van ECVO- en HD-onderzoeken werden voorheen in het clubblad van de ESSCN geplaatst. 

Willemien vraagt of men het ermee eens is om deze uitslagen voortaan op de website te plaatsen. De uitslagen 

worden daarnaast ook in de database gepubliceerd. Alle aanwezigen zijn het hiermee eens. 

Janny van Stuyvenberg heeft contact gehad met Femke Lagaaij over eventueel lidmaatschap van de redactie van het 

clubblad. Op dit moment heeft Femke daar geen tijd voor, maar in de toekomst wil ze daar misschien wel aan 

meewerken. 

 



 

Beste Reu en de Beste Teef in Show van 2019 waren Diesel van het Veense Springertje 

en Chablis van het Veense Springertje, beide gefokt door de familie van den Brink. 
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SALLY DE THERAPIEHOND
Op 2 september werd ons gezin uitgebreid met de komst
van onze Sally.

 
Sinds 8 jaar werk ik, Saskia Munzer, als Natuurgeneeskun-
dig trauma therapeut in mijn eigen praktijk BodySoulutions.
Ik geef er psychosomatische massages, coaching en
EMDR. Daarnaast begeleid ik twee hoogbegaafde meisjes
met sociale interpretaties en emotie regulatie.
 
Twee jaar geleden werd ik door de fokster van onze honden,
Martienke Broer van de Doornburght kennel (we hebben
ook twee prachtige langhaar Weimaraners) geattendeerd
op een opleiding begeleider met therapiehond. Dat leek me
nou net de aanvulling op mijn praktijk waar ik al naar op
zoek was, ik wil geen personeel maar wel heel graag sa-
menwerken.
 
Samen met Silver mijn langhaartje ben ik de begincursus
gaan volgen bij Suzan Vlaming van Clinidogs.
 
Ik had een iets andere insteek, omdat ik mijn hond niet wilde
opleiden voor de client zelf maar om mee te draaien in mijn
praktijk, maar dat was geen probleem, ik moest alleen nog
wel zelf, gaan verzinnen hoe ik dat ging aanpakken na de
training. Tijdens de lessen kregen we erg veel informatie,
over de verschillende hondenrassen en hun kwaliteiten, hoe
het trainen van een therapiehond eruit zag, wat belangrijk
was, hoe je je hond leert lezen, begrip van hondentaal en
trainden we de oefeningen met eigen hond.

Sally (Zoefzoef van de Doornburght)

Sally op de boot vanuit Zweden

 
Terug in de praktijk werd snel duidelijk dat Silver de op-
drachten prima kon uitvoeren en het samenwerken met mij
heel leuk vind maar dat hij niet geschikt was voor het werk,
hij is scherp op zijn roedel en hij houdt niet van kinderen,
dus waar ik hem voor wilde inzetten liep hij op zijn tenen en
daar werd hij niet gelukkig van.
 
Nu wil het toeval dat onze langhaar weimaranerfokster een
Springer had uit de jachtlijn, Zoefzoef van de Doornburght.
 
Vanaf dag 1 was ik helemaal verliefd op haar. Ik had in een
opwelling al eens geroepen als ze ooit een nestje krijgt….
en je raad het al die kreeg ze, eerder dan verwacht en net
na mijn besluit Silver uit de praktijk te laten.
 
Ik heb me aangemeld bij de facebook pagina Engelse
Springer Spaniël en ik ben mensen gaan ‘uithoren’ over dit
ras. Wat ik met name heel erg belangrijk vind is hun
vriendelijkheid naar mensen en andere honden. De voor-
zichtigheid die vele Springers laten zien met kinderen is
ontroerend en heel werkbaar. Ik werd overladen met hoe
leuk, slim, lief en geschikt ze zijn voor dit werk.
 
Altijd leuk als mensen je vol liefde en passie over hun hond
vertellen. Na onderzoek en overleg met de fokster mocht
ik een puppytest laten doen door Suzan om te kijken welk
hondje het meest geschikt zou zijn voor de taak tot thera-
piehond en daar kwam Sally als beste naar voren.
 
Ze bleek zeer mensgericht en had een grote wil om samen
te werken en ze was ook nog eens heel mooi en lief.

 
Op slag verliefd mocht ze op 2 september mee naar huis
en hebben we haar buiten op het veld geïntroduceerd aan
onze roedel, dat ging boven verwachting goed. Sally was
niet veel groter dan een konijn en dan zijn onze twee
Weimaraners ineens erg groot, dus spannend vond ik het
wel.
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Sally in de auto

Sally en haar maatje  de Wijmaraner Silver

Sally met Silver en Silas

Sally leert zitten

 
Nadat ze in de loop der dagen een paar keer gecorrigeerd
werd op haar gedrag, zijn de beide heren om.  Zus mag
blijven!

 
Sally is enorm leergierig, je kunt haar zien denken, ze leest
mijn houding en kijkt, is dit de bedoeling? Veel opdrachten
worden vanuit vrije wil getraind, dat wil zeggen dat ze zelf
een bepaald gedrag aanbied en het gewenste beloond
wordt.

 
Ik ben gelijk begonnen met trainen, eerst de basis, bench-
training, zit, af. Daarna blijf, lopen aan de riem, wennen aan
haar vestje, tuigje om en af, rijden in de auto, wennen aan
de praktijkruimte, wennen aan verschillende ondergronden,
af en toe even afspoelen met water (zodat ik haar kan in-
zetten bij een cliëntje met watervrees en zij mee kan dou-
chen), pootjes wriemelen kijken in haar bek, in de oortjes,
onder de staart, op haar buikje en HEEL VEEL rust. En een
belangrijke, de kleedjes oefening, waarbij ze op het aange-
boden kleedje gaat liggen en daar plaats houd.
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Sinds kort draait ze mee tijdens wandelintakes voor EMDR
en heeft haar eerste 2 EMDR sessies meegemaakt. Ze
reageert hierbij op de emoties van een client, ze spiegelt
boosheid door met haar staartje laag afstand te nemen, ze
biedt troost bij verdriet en ondersteunt bij angst door de
achterkant van de client te blokkeren en te signaleren als
daar iets gebeurd of geeft steun middels fysiek contact door
tegen de client aan te hangen.
 
Tijdens de coaching met de jonge cliëntjes spiegelt ze hun
emoties, en wat ze uitstralen. Zo kan ik goed laten zien aan
de kinderen, wat hun gedrag voor consequenties kan
hebben, en hoe het overkomt.
 

Voertje aanpakken

Sally aan het werk

Sally op school

Sally's jachttroffee. Ook jachen vindt ze leuk!

Sally slaat een brug tussen de kinderen op school die
moeite hebben met sociale interacties. De meeste kinderen
zijn dol op dieren en stellen veel vragen aan mijn cliëntje
dit opent gesprekken en nodigt uit tot speelmogelijkheden.
 
Ook is ze mee geweest naar het verzorgingshuis om plezier
te maken met de bewoners, het is fijn om te zien hoe men
uitkijkt naar haar bezoeken en hoe zij vreugde brengt onder
de toch vaak eenzame ouderen zeker in de corona tijd.
 
Natuurlijk heeft ze ook zo haar streken en is ze soms een
echte prepuber. Hierbij kijkt ze eerst of er niet iets leukers
te doen is. Ze rent gauw de andere kant op met alles wat
ze vinden kan en bijt haar grote broers speels in poten,
staart, oren. Ze verleidt ze met een valse onderdanigheid
van hun kussen, zodat mevrouw de beste plek inpikt, inclu-
sief bot en dat zeer triomfantelijk aan mij komt laten zien.
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Ter ontspanning vind ik het erg belangrijk dat we ook iets
doen waar ze oorspronkelijk voor gefokt is, iets aan haar
terug geven waar haar passie ligt.  We trainen met heel 
veel plezier bij Gentle jachthondentraining, jacht vind ze
fantastisch, dummy’s apporteren, ruiken aan wild en even
vastpakken en een zoek apport in het bos zijn al voorbij
gekomen, ze geniet ervan en ik met haar.

Saskia en Sally: A MATCH MADE IN HEAVEN!
 
Zoals ik al schreef op mijn BodySolutions facebook pagina:
2020 was en is een afschuwelijk jaar voor bijna iedereen,
maar in de weken dat ze nu bij me is heeft ze me tot buikpijn
aan toe laten lachen, overweldigd met haar inpak vermo-
gen, bekroeld en zoveel onvoorwaardelijke liefde over me
uitgestort waar menig mens een leven over doet om te
geven of te ervaren. Ze heeft ons leven echt verrijkt dapper,
stronteigenwijs, zachtaardig Springertje, ik sta nu al voor
eeuwig bij haar in het krijt.
 
Saskia Winkel
 

Sally rust uit na alle nieuwe indrukken!

MET EEN SHOWHOND JA
GEN…. HET KAN ECHT!
Zo tijdens de COVID-19 periode was het een beetje rustig
met de activiteiten die wij met onze showhonden konden
doen. Je gaat opzoek naar nieuwe uitdagingen, speeltuin,
dierentuin, zwemmen…. Jagen?
 
Ja waarom niet jagen, met Eddy, internet op en zoeken naar
de mogelijkheden hier in de omgeving. De KNJV maar eens
bellen. En tot mijn verbazing was deze persoon eigenlijk
niet van plan om überhaupt te willen kijken welke potentie
er in Eddy zit. Hij is immers 4 jaar en …EEN SHOWHOND.
Mevrouw u kan nu eenmaal een konijn niet leren vliegen
en dat is onmogelijk (mijn gedachten… nou ja Eddy zijn
oren zijn er groot genoeg voor… ) Nee een SHOWHOND
(het wordt telkens uitgesproken alsof het heel vies is) kan
u niet leren jagen. Nou dit was de KNJV.

 
Er zijn vast meer mogelijkheden, Arnhem heeft ook een
jachtgroep lopen, geen KNJV, maar hé soms moet je iets
bereiken met een omweg. Eerst maar eens bellen, ja geen
probleem, wel eerst een proefles om te kijken wat Eddy (hé
het is de voornaam van de hond die genoemd wordt en niet
DIE SHOWHOND!!!)  al kan en hoe leergierig hij is. Zo
gezegd zo gedaan, Kort (land) apport gedaan in zicht en
met obstakels. Dat deed Edje allemaal goed, apport in de
dekking perfect, gebruikt zijn neus goed. (Ja wat denk je,
dat een Showhond geen bruikbare neus heeft???)  Daarna
moest Eddy, 30 meter liefst, verder vooruit gestuurd wor-
den. Ja, dat is een puntje waaraan gewerkt moet worden.
Eddy gaat 10 meter vooruit en begint dan van links naar
recht te weven over het veld, stoot elke graspol aan en komt
dan weer wevend terug. (Eigenlijk gewoon Springer spa-
niëlgedrag, niets mis mee eigenlijk). Maar goed, dat moeten
we dus trainen, staat genoteerd. Daarna moest hij een
apport uit en over het water ophalen. Eddy was super en-
thousiast, de instructrice vraagt mij nog op het laatste
moment HIJ KAN WEL ZWEMMEN TOCH??? UHHH ja dat
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denk ik wel.  Eddy glijd netjes van de waterkant het water
in, begint met zijn voorpoten te malen en als een plonzend
hert gaat hij door de sloot heen. Hoofd boven water en de
rest….. tja de rest… geen idee waar dat was, het deed in
elk geval niets. Half verzopen komt Eddy uit het water met
een kop van DAT WAS LEUK vrouwtje nog een keer, nog
een keer, nog een keer. Dit moeten we maar eens vaker
oefenen (LOL) was het huiswerk.
 
Nu paar weken later zwemt het SHOWHONDJE zijn apport
over water en terug en uit het water netjes op. En zijn
vooral de steadiness oefening die we veel oefenen (Eddy
is super enthousiast). Voor de rest loopt hij netjes in lijn met
de rest van de jachthonden die al 3 weken langer bezig
waren met de training (en vanaf de puppytraining al jacht
trainingen gedaan hadden) dus mensen met een Engelse
Springer uit een showlijn, ook uw springer kan deelnemen
aan een jachttraining. Ik daag onze jachtmensen dan ook
uit om mij tips te geven om Eddy zijn veldwedstrijden met
een C af te laten ronden en wat zou het toch prachtig zijn
als hij een B kan halen.
Wij worstelen nog wel met en schoonheidsfoutje, bij het
binnenbrengen van het apport geeft Eddy het apport alleen
staand af, als hij moet zitten dan spuugt hij het eerst uit en
met geen mogelijkheid kan je het terug krijgen in de bek.
Wie geeft mij de Goude tip en wie wil er een keer met mij
trainen? Ik woon in de achterhoek (Zeddam). Het lijkt mij
hartstikke leuk. 
 
Annemiek de Vries
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KLEURPLAAT  
 

Omdat in deze coronatijd de kinderen er ook behoefte aan hebben om iets leuks te doen, deze vrolijke kleurplaat. 
Hiermee kunnen de allerkleinsten aan de slag gaan en voor de mooiste kleurplaat loven wij een leuke prijs uit.  
 
Dus kleur de plaat zo mooi mogelijk in en stuur hem op naar:  
S.T. Leidner, Nieuwe Laaklaan 9, 3881 MH PUTTEN 
 
Inzenden graag vóór  15 februair 2021 en vergeet vooral niet je naam, adres en en leeftijd in te vullen. 

Veel plezier ermee! 
 

 
Naam……………………………………………………………………………………………… 
 
Straat……………………………………………………………………………………………… 
 
Postcode + woonplaats………………………………………………………………………… 
 
Telefoonnummer………………………………………………………………………………… 
 
Leeftijd…………………………………………………………………………………………… 
 
Jongen of meisje…………… 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Stuur uw leukste en winterfoto’s van uw honden op, 
 wij belonen de beste inzending met een prijs.    

Inzenden vóór 15 februari. 
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WORKSHOP
REDDINGSHONDEN
Als er zich ergens in Europa een (natuurlijke) ramp heeft
voltrokken en er zijn mensen onder het puin bedolven, hoor
je vaak dat er een team Reddingshonden naar toe gaat met
begeleiders om te zoeken naar de mensen tussen de
puinhopen.
 
In Nederland wordt dat georganiseerd door de RHCN.
Reddingshonden Centraal Nederland. De missie is het
thuisbrengen van vermiste personen.
Zij leiden combinaties van hond en geleider op tot goed
getrainde teams die in noodgevallen ingezet kunnen wor-
den. Niet alleen de hond wordt getraind, ook de geleider
krijgt een behoorlijke opleiding: het geleiden van je hond,
het kijken naar je hond, EHBO, maar ook kompas lezen en
GPS training. Een inzet gebeurt altijd in samenwerking met
de politie en SIN (Stichting Inzet reddingshond Nederland).
 
Een workshop is een leuke manier om kennis te maken met
dit werk. Na een korte uitleg wordt de groep in tweeën
gesplitst. De eerste groep begint in het bos en de andere
groep gaat naar een gebouw.
 

In het bos zit een slachtoffer verstopt. De honden hebben
die persoon nog niet eerder gezien, laat staan geroken,
maar zodra je je hond op de startplek zet en van de riem
afhaalt en de opdracht: ZOEK geeft, gaan ze aan de gang.
Dat verbaasd mij iedere keer. Woody, die normaal gespro-
ken in een bos een wildgeur opvangt en daar achteraan
gaat, maar nu bewust gaat zoeken en snel en doelgericht
op het slachtoffer afloopt. Heel leuk om mee te maken. 

 
Zelf heb ik ook voor slachtoffer gespeeld. Ik zat onder een
groot plastic zeil met de opening van de looprichting af. Zo
leuk om de honden aan te horen komen en te horen snuf-
felen en elke hond zijn of haar beloning te kunnen geven.
Een hond vond het maar niks en kwam pas naar mij toe
toen ik onder het zeil vandaan kwam. Ook Woody vond het
ook maar raar dat de baas zich zo verstopt had, hij snapte
het in eerste instantie niet, maar toen herkende hij mij en
was hij heel blij met een stukje vlees.

 
De workshop vindt plaats op het terrein van Pro Persona in
Wolfheze. Daar staan oude gebouwen die al enige jaren
leeg staan, maar prima als trainingslocatie dienen voor de
RHCN. In een van de panden hadden zich dit keer twee
slachtoffers verschanst. Je krijgt de opdracht om op inzet
te gaan. Er moet gezocht worden naar een man en een
vrouw. De vrouw is geweldadig naar haar man. Hoe pak je
dat aan? Er gaat een team van een hond, een geleider en
een buddy naar binnen en er is besloten dat het eerst team
de begane grond gaat afzoeken. De geleider let op de hond,
de buddy op alles behalve de hond. Die moet dus goed in
de gaten houden of er ruimtes worden overgeslagen, of dat
er ergens misschien een gevaarlijke situatie kan ontstaan,
bedenk het maar. Dit keer was er op de begane grond
niemand aangetroffen maar liet de hond activiteit zien bij
de trap naar boven, dus is het vermoeden dat de mensen
boven zitten. Het tweede team ging naar boven en troffen
daar inderdaad een man aan die flauwviel en even niet
aanspreekbaar was. Wat moet je dan doen? Het is natuur-
lijk allemaal een rollenspel, maar zo krijg je wel een goed
inzicht in de werkelijkheid.
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Het derde team tenslotte, vond de vrouw in een apart ge-
deelte van het pand, enkel van buitenaf bereikbaar. Ze had
zich verstopt op een plek waar de hond haar gelukkig kon
vinden. Daar moest de nodige psychische hulp geboden
worden. Ook al weer spel, maar toch leerzaam.
Later moesten ze nog iemand zoeken die zich ergens in
een douche had verstopt en een andere keer zat ze bedol-
ven onder papier in een rolcontainer.
 
De laatste opdracht was de moeilijkste. Een man had zich
boven een plafond verstopt. Dan hangt zijn geur in de
ruimte en zie je je hond zijn neus in de lucht steken en
omhoog kijken, maar ze zien niks. UIteindelijk liet de man
een been uit het plafond zakken en toen werd het makke-
lijker om te verwijzen.
 
Woody en baas hebben weer een heerlijke dag gehad. Leuk
samen gewerkt en genoten.
 
Woody en Bernadette Puylaert

EEN BEWOGEN JAAR!
Een bewogen 2020 ligt bijna achter ons, niet alleen door
Corona waar iedereen last van heeft, maar ook op gezond-
heidsgebied van mijn man.
 
Toen de pupjes van Bindi 7 weken oud waren werd mijn
man met spoed in het ziekenhuis opgenomen met alvlees-
klierontsteking. Geheel tegen onze principes hebben we
Bindi’s puppy’s eerder laten vertrekken. Ik moest mijn
handen vrij hebben om mijn man bij te staan.
 
Gelukkig was Pauls broer André zo lief om een week lang
op de laatste pup te passen.
 
Onze meiden hebben het super gedaan zo zonder baasje
en vrouwtje die veel weg was. Helaas had Bindi er wel last
van dat haar pupjes zo snel waren weggegaan. Ze heeft
meer dan een week ’s avonds lopen te piepen.
 
Wat waren de dames blij dat het baasje na 2 weken einde-
lijk weer thuis kwam, ze besprongen hem tot zowat in zijn
nek.
 
Twee dagen na Pauls thuiskomst, overleed zijn moeder,
eigenlijk wel onverwachts, alsof ze gewacht had totdat Paul
aan de beterende hand was.
 
In 2020 kregen we ook ons eerste nestje Cockers.
Het lijkt wel weer het wiel opnieuw uitvinden! Moederhond
die teveel eten kreeg (springerhoeveelheid, oeps) en wat
ga je de pupjes geven? Er was zelfs een laatkomer op het
cockerfeestje. Zes uur na de “laatste” pup kwam er nog een
mooie oranjeschimmel reu.
 
Op naar een beter 2021, wij willen iedereen bedanken voor
het meeleven, de lieve berichten en kaarten, dat doet ons
enorm goed!
 
Annemie Koolen

Bindi met haar puppy's

21December 2020



VAN 1 UITMUNTEND TOT
RES. BEST IN SHOW

Casper de Vries met Eddy

Maudy’s English Springer Spaniëls showteam

BOB NLJ ch. JW’19 IMAGINE A GREAT FUTURE
AVENDESORA and BOS SIEGER’S MADLY MON
DAY (OWNER Patricia Verreet, handler Kirsten Griese)

 
Deze dag worden 75 Spaniëls 2x  geshowd , verdeeld over
8 verschillende spaniël rassen t.w.: de Engelse Cocker
Spaniël, de American Cocker Spaniël, de Welsh Springer
Spaniël, de Engelse Springer Spaniël, de Clumber Spaniël,
de Field Spaniël, de Sussex Spaniël, en de Irish water
Spaniël.
 
Het ochtend show programma begon voor mijn jongens
voor de BSCB onder keurmeester Dhr. R. Blomme
Maurits- NLJ ch. JW’19 IMAGINE A GREAT FUTURE
AVENDESORA (24 mnd)
Openklas: 1U, RCAC, reserve Reu
Eddy- CIE. NL ch. NLJ ch. JW’17 EVERY BEAT OF MY
HEART AVENDESORA (4 jaar)
Kampioensklas: 2U
 
 
Na een korte pauze met een goed georganiseerde COVID-
Proof BBQ op naar het middag programma.
Onder keurmeester Dhr. Dehaes.
Maurits- NLJ ch. JW’19 IMAGINE A GREAT FUTURE
AVENDESORA (24 mnd)
Openklas: 1U, Best Male en BEST OF BREED
Eddy- CIE. NL ch. NLJ ch. JW’17 EVERY BEAT OF MY
HEART AVENDESORA (4 jaar)
Handler: Casper de Vries
Kampioensklas: 3U

’S-Ochtends om 4.45uur ging de wekker en om 6 uur zaten
we in de auto op weg naar Zandhoven België. 2 shows
(Bscb en de SSA)  1 dag, 2 CAC’s te behalen en een volle
dag Showmensen om ons heen. Speciale dag omdat
vandaag mijn zoon Casper voor het eerst de showring
betrad met onze Eddy. Kort om een gezellige maar span-
nende dag. Net als altijd lekker bij kletsen met onze Sprin-
ger vrienden, het standaard kopje oploskoffie met iets
lekkers en alleen maar over honden praten.

 
Op naar de erering, 8 prachtige spaniëlrassen strijden voor
dat podium met maar  plek voor 2. Mijn zoon vraagt op dat
moment nog, wat denk je mam. Ach, zei ik, ik sta hier alleen
voor ringvulling (met knipoog) Geen verwachtingen dus.
 
Maar tot onze verbazing koos Dhr. Dehaes mijn Maurits
samen met Ivo een 10 maanden oude Engelse Cocker van
Gerda van Empel. Wat een eer, wat een moment, wat doet
mijn kleine duiveltje het toch goed. TROTS! Maurits wordt
RES. BEST IN SHOW op een spaniël specialty show.

 RES. BEST IN SHOW NLJ ch. JW’19 IMAGINE A
GREAT FUTURE AVENDESORA
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Dit gevoel, zelfs nu een paar weken verder, kan ik nog
steeds niet goed beschrijven. Het is een lange weg. Zelfs
nu nog, na 4 jaar in de showring staan. Elke show is een
nieuwe ronde met nieuwe kansen, maar dit is die bekende
kers op de taart, dit is waar wij elke dag voor trainen, elke
week onze honden voor op de trimtafel hebben staan, elke
week buiken en oren wassen, een dag voor de show onze
honden show klaar maken, ringtraining hier en daar, het
beste voer voor je hond ontdekken. Dit alles valt samen als
je daar met je beste maatje op dat podium mag staan. En
uit eindelijk nemen wij allemaal onze kampioenen weer mee
naar huis, stuk voor stuk zijn wij trots op onze honden en
ons ras!

Annemiek met Maurits; we zijn apetrots!

 
Al met al was het een lange dag waar de wekker op 4.45
uur afging en deed ik de huissleutel na een geslaagde
showdag om 21.00uur weer in de voordeur. Moe maar
voldaan. Even de hondjes nog uitlaten, lekker schone
bedjes voor de honden maken en mijn kampioenen lagen
beiden na een uurtje heerlijk te dromen over hun geweldige
dag uit. Terwijl ik nog even aan het nagenieten was met
een glas bubbels samen met mijn man en zoon op de
bank…..
 
Annemiek de Vries
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ONVERWACHT REACTIE OP
HET VORIGE ARTIKEL
Naar aanleiding van mijn vorige artikel kreeg ik verschillen-
de reacties. Twee daarvan wil ik u niet onthouden.
 
Als eerste kwam ik door het artikel in contact met Henk en
Jerna Bruggink. De vraag van Henk was of ik interesse had
in zijn zelf opgebouwde stamboom verzameling. Dat was
natuurlijk niet tegen dovemans oren gezegd. Na het eerste
gesprek was ik al dolenthousiast. Zoveel informatie voor de
ESS-database zal fantastisch zijn. Wordt wel een hele klus
deze informatie in te voeren, maar dat heb ik er wel voor
over. Vanwege het virus Corona hebben we nu alleen te-
lefonische en mail contact. Als het weer veilig is, komt er
snel een ontmoeting.
 
Verder meldde ik in het artikel dat een foto van Gwibernant
Ashley Robb ontbrak en ik deze op het internet ook niet kon
vinden. De verrassing was ook groot toen mevrouw Boers-
Talens mij een mail stuurde met de mededeling dat zij nog
een foto van deze hond heeft. En niet veel later ontving ik
van mevrouw de beloofde foto.  Deze direct toegevoegd in
de database bij Gwibernant Ashley Robb.
 
Eigenlijk vond ik dat er meer met deze foto gedaan moest
worden.  Het volgende idee kwam naar voren. Op de site
van ESSCN.nl is een menu fotogalerie. Daar past hij en heb
een aparte pagina gemaakt met de titel ‘Historisch fotoma-
teriaal’ (https://esscn.nl/historisch-fotomateriaal/)

Portrait of a Dog Sitting
(Welsh Springer Spaniel 'Rover of Gerwyn')
Rose Dempster Bonnor (1875–1967)
National Museum Wales, St Fagans National History
Museum

Toch makkelijk als je beiden beheerd!
 
Nu stond mij bij dat bij de Facebook-groep Working Spaniel
Groep Zuid meerdere foto’s van vroeger eens waren ge-
plaatst. Zo brutaal als ik ben, heb ik daar twee van gebruikt.
Hoe deze pagina er verder uit gaat zien, ligt er  aan wat er
gevonden wordt op het internet en wat ik misschien nog
mag ontvangen. Moet wel zeggen dat het leuk is om te doen.
Hierbij gelijk de uitnodiging pagina historische-fotomateri-
aal op de site van ESSCN.nl om die te bekijken. 
 
Terug naar de database. Vorige week weer een avond
Engelse Springers Spaniëls met een Belgisch registratie-
nummer uitgezocht. De naam en registratienummer waren
bekend, maar de rest niet. Het werd een zoektocht die
meerdere avonden in beslag nam.
Uiteindelijk kwam ik uit in 1901 bij Rover Of Gerwyn (Welsh
Springer Spaniël). Zoals aangegeven was dit geen Engelse
Springer Spaniël. Maar van historisch oogpunt heb ik deze
Springer toch toegevoegd.
Nieuwsgierig geworden en een zoekopdracht bij mijn vriend
Google uitgezet. Binnen nog geen seconde werd een foto
van deze Springer getoond. Hierbij kwam ik uit bij een
museum waar dit schilderij van de Welsh Springer Spaniël
hangt. Deze Welsh stond dus aan de basis van één van de
Engelse Springer Spaniël lijnen. 
Zie: (https://artuk.org/discover/artworks/portrait-of-a-dog--
sitting-welsh-springer-spaniel-rover-of-gerwyn-160014) te-
vens ook de bron van de foto.
 
Bart Krijgsman

Luna in haar laatst week, voor ze overleed op de leeftijd
van 16 jaar en 2 maanden. Foto: Sabine van Boheemen
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Fazantfilet suprême 

op knolselderijcrème met Calvadossaus 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hoofdgerecht • 4 personen 

 

Benodigdheden: 4 st fazantfilet suprême • 100 gr paddenstoelenmix • 300 gr bospeen • 120 gr romanesco 
• 120 gr pastinaak • 120 gr sous-vide gegaarde knolselderij puree • Geroosterde pompoen: 145 gr 
flespompoen • 15 ml Il Borgo red label condiment • Calvadossaus: 150 ml gevogeltefond • 50 ml Calvados 
Benodigde apparatuur: oven en kernthermometer 
 
Wijnadvies: Riesling 
 
Mise en place 
1 Braad de fazant aan, gaar verder in de oven 160°C tot een kerntemperatuur van 65°C en trancheer de 
filet. 
2 Kook de Calvados in, voeg het gevogeltefond toe en kook dit in. 
3 Snij de paddenstoelen, bak ze goudbruin en breng op smaak. 
4 Maak de pompoen schoon en snij in kleine blokjes.  
   Leg ze op een bakplaat of in een ovenschaal, besprenkel met olie, peper, zout en een beetje aceto     
   balsamico en gaar ca. 15 minuten in de oven op 180 °C. 
5 Schil de bospeen, snij in de lengte in (laat het loof er aan zitten) en kook de wortel beetgaar. 
6 Snij de romanesco en kook de roosjes beetgaar. 
7 Maak de pastinaak schoon en snij deze in lange, dunne plakken. Besprenkel met olie, peper en zout en 
rooster ze ca. 10 minuten in de oven op 180°C. 
8 Verwarm de knolselderijpuree. 
 
Handelingsvolgorde/bordopmaak 
Schep de knolselderij in het midden van het bord en strooi hier de geroosterde pompoen over. Dresseer 
hier de fazantenfilet op en verdeel de gebakken paddenstoelen, romanesco en geroosterde pastinaak 
erover. Steek de bospeen tussen de getrancheerde fazant. Serveer de Calvadossaus ernaast. 
 

Eet smakelijk! 
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Dock Diving 2.0 

 

Zoals sommigen misschien al eens hebben gelezen, vinden wij, Sicco en Jolanda, de sport Dock Diving erg 

leuk! Het is met onze Gijs begonnen op het Animal Event, maar sinds 1,5 jaar vindt ook Phoebe (onze eerste 

Engelse Springer Spaniël) het voortaan ontzettend leuk om van het dock af te springen! Lotta is nog te jong, 

ze moet minimaal 15 maanden oud zijn om haar eerste poging te mogen gaan maken.  

We raakten een beetje aan deze sport “verslaafd”, zodoende zijn we Arie Konings, die deze sport in 

Nederland heeft geïntroduceerd, gaan helpen met workshops, demo’s en wedstrijden.  

Gijs beheerst alle onderdelen, te weten: Big Air, (zo ver mogelijk springen, d.m.v. een dummy het water in 

te gooien) Extreme Vertical, (de hond springt omhoog, waar de dummy in een extender hangt) Speed 

Retrieve, (de hond springt van het dock af en zwemt zo snel mogelijk naar de andere kant van het bad, waar 

een dummy hangt) en Fetch It (een combinatie van Big Air en Extreme Vertical). Leuk om te zien, hoe snel 

Phoebe dit jaar ook de nieuwe onderdelen op heeft gepikt! Dit beloofd wat!!! We hebben met onze honden 

aan diverse wedstrijden meegedaan, zowel nationaal, als internationaal. 

Dock Diving Nederland lag het hele seizoen al stil, vanwege Covid19. Onze jaarlijkse BBQ kon, met de 

richtlijnen in acht genomen, toch doorgaan. Daar meldde Arie, dat hij vanwege gezondheidsoverwegingen, 

besloten had te stoppen met deze fantastische sport. Dit was een behoorlijke domper om te horen. Maar… 
waar deuren sluiten, gaan ook deuren open. Met Sander & Wendy en Patrick & Yvonne, inmiddels bevriende 

stellen, hebben wij besloten om het bad over te nemen. Iets wat Arie erg kon waarderen, daar hij de sport 

een erg warm hart toekent. We hebben de schouders eronder gezet en Sicco heeft zijn instructeurs diploma 

behaald. 

Alles raakte en verliep in een stroomversnelling. Begin augustus 2020 kregen we te horen dat Arie er mee 

stopte, 3 weken later hadden we een bedrijfsplan, sluitende begroting en kochten we alles van Arie. 

Ondertussen hebben we goed nagedacht over hoe we workshops konden geven, zonder Covid19 gevaren 

en ook dat is goed uitgewerkt. Deelnemers met een mondmasker, trainers met een gelaatsmasker etc. 

Voldoende afstand en gezond verstand… 

Op de hondenschool in Druten, waar Patrick zijn honden traint, mogen wij het bad semipermanent neerzetten. 

Zo kunnen wij daar onze workshops en wedstrijden organiseren.  

5 September konden wij onze eerste workshop geven. Door goede social media en mond op mond reclame, 

zaten de eerste 3 zaterdagen al meteen volgeboekt! Op 26 september organiseerde we het NK Dock Diving 

2020, waarmee wij ons eerste seizoen af hebben gesloten.  

Inmiddels hebben we een sponsorcontract met Happy Dog en staan de eerste evenementen voor 2021 al 

met potlood in onze agenda!!! 

Het geeft enorm veel energie om met totaal andere dingen bezig te zijn, dan de dagelijkse beslommeringen. 

Wat is dit leuk!!! En wat is het geweldig om te zien, hoeveel lol je honden beleven aan deze sport! Nog meer 

blije, springende Springers zou nòg leuker zijn…       

 

 

 

 

VOOR U GELEZEN!                                                           
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Geplande Dock Diving evenementen voor 2021: 

17 + 18 April: 
24 april: 
9 t/m 15 mei: 

Seminar Dock Diving in Someren. 
Workshop en wedstrijd Dock Diving in Druten. 
Seminar Dock Diving Hundesporthotel Wolf Oberammergau Duitsland. 

 

Mochten jullie eens een kijkje willen nemen of zelfs een poging willen wagen, kijk dan eens op onze Facebook 

pagina. (Dock Diving Academy).  

In januari hopen wij onze website in de lucht te hebben. 
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Tekst en foto’s: Jolanda Sijbrandij 
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VELDWEDSTRIJD THOLEN
25 JANUARI 2020 
CAC II. C spaniëlwedstrijd voor de voet  
Voor de eerste keer heb ik aangeboden om een verslag te
schrijven van een veldwedstrijd in Tholen, waar ik al 40 jaar
jaag en ik weet uit ervaring hoe het er daaraantoe gaat.
Tot mijn grote teleurstelling heb ik maar 1 hond mogen
keuren, van ervaren voorjager Nol Bots; hond Fleur van de
Peelbaan.
 
Daarna werd er door de wedstrijdleiding gevraagd (drin-
gend) om afstand te houden, maar wij weten allemaal als
je een hond moet keuren moet je er met je neus bovenop
zitten om het goed te doen en zeker met een dijk die zwaar
begroeid is met bramendekking en ander onkruid, je moet
dan dichtbij zijn om er goed bij te staan, zeker als de hond
klaar is om een punt te maken.
Belangrijkste moment voor een verslaggever om dat ook te
zien.
 
Jammer dat de wedstrijdleiding mij er bijna uit heeft gehaald,
Marcel en Peter (wedstrijdleiding) alles werd op een aardi-
ge manier aan mij uitgelegd, maar zo dat ik het niet meer
kon zien en beoordelen.
Bij afloop van de gesprekken van de keurmeesters mocht
ik er niet bij zijn om te horen wat de mening van de keur-
meester was.
Ik hoop dat in de toekomst, het werk wat verslaggevers
moeten doen, goed kunnen moeten uitvoeren. Dit zeker
voor de leden die het verslag nalezen om daar belang uit
te halen. De belangrijkste dingen, zowel de slechte als
goede dingen.
 
Ik kom terug op de hond van Nol Bots, Fleur van de Peel-
baan, hier ben ik kort bijgebleven, zodat ik Nol en Fleur
goed kon zien.
Nol die al jaren meeloopt en het werk van de Spaniëls in
de toppen van zijn vingers heeft. Nol is een topper in het
circuit, hij weet altijd wel prijzen te maken zeker met Fleur.
De hond krijgt in de eerste loop een mooi zwaar begroeide
dijk, om te starten.
 
Nol pakt de dijk samen met Fleur goed aan en laat de hond
zoveel mogelijk onder de wind en ook onder de dijk goed
lopen. Hij laat veel aan Fleur over en vertrouwd daar blin-
delings open. Fleur laat zich niet gek maken van een cock
die vooruitloopt en blijft in een goed tempo de hele dijk af-
jagen en Nol heeft haar goed onder controle. Wel 600 0f
700 meter lang werkt Fleur op die cock om daar een punt
op te maken. En zoals verwacht maakt de hond een vol
punt en een correct apport daarna. Ik dacht gelijk Nol heeft
de wedstrijd weer in zijn zak zitten.
Het lof wat ik voor de ervaring voor Nol heb aangegeven,
liet hem in de steek, Hij begon steeds harder te lopen en
trok daarmee Fleur vooruit en (ik moest nog aan mijn vader
denken als hij met Spaniëls liep, blijf maar staan die hond
lost het vanzelf wel op). Maar Nol duwde Fleur naar voren
en toen wisten we al wat er ging gebeuren, hij zat op het
spoor van een haas die naar voren was gegaan, en Fleur

kon zich niet meer inhouden en bracht de haas heel ver
weg. Daar ging zijn mooi kwalificatie of de hele wedstrijd.
 
Alles bij elkaar heb ik er met mijn neus bovenop gelopen
en heb ik van de wedstrijdleiding op dat moment niets
aangetrokken, en heb zo dichtbij met mijn ogen alles van
dichtbij kunnen beoordelen.
 
Nol was zwaar teleurgesteld en gaf zijn fout ruiterlijk toe
aan zijn verslaggever, dat was ik.
 
Mij beurt, daarover kan ik ook iets van vertellen. Hond
Tommy, 4 jaar zeer veel ervaring een echte allrounder wordt
overal op gebruikt. Veel mee gejaagd, eenden, konijnen,
ganzen en zweetwerk enz.
Om met Tommy een IT te lopen zal niet meer gaan, de
ervaring die de hond heeft, gaat altijd ten koste van de
wedstrijden of van de jacht. Hij is een echte allrounder, waar
je drie of vier keer in de week heel goed mee kunt jagen.
Veldwedstrijden lopen, dat moet ik hem niet meer laten
doen. (Dat is niet zijn sterkste kant, daar heeft de hond ook
geen zin meer in). Wel komt dit tot zijn recht in de SJP-maps.
 
Hij heeft voor de keurmeesters een mooie dijk kunnen af-
jagen, en heeft een stuk zware bramen af kunnen jagen,
waar hij een fazantcock uitstootte en een punt maakte. De
fazant werd keurig geschoten door een van de officiële
geweren.
 
Er volgende een mooi apport, waar hij in een rechte lijn voor
mij afleverde voor het oog van de keurmeester. Ik was heel
blij met de kwalificatie ZG zeer goed. Tommy in zijn oor
gefluisterd dat hij nooit meer mee hoeft te doen.
 
De andere deelnemers
Heeft geen zin om hiervan een verslag te maken, want op
100 mtr. achter de hond kan ik het niet zien en heeft het
ook geen zin.
Het is ook de eerste keer dat ik een verslag maak en tevens
ook de laatste keer. Op deze manier heeft het voor mij geen
zin. Maar we moeten wel doorgaan met verslagen schrijven.
 
Algemeen
Wedstrijd in Tholen blinkt altijd uit, mijn thuiswedstrijd. Is
zeker een van de mooiste wedstrijden die er bestaat ook
met hele goede geweren, met heel veel bekenden mensen,
ook de wedstrijdleiding, die stinkend hun best doen.
En ook de jachtgerechtigden blijven enthousiast. Wat mij
veel plezier gedaan heeft,is het verhaal van Wim van Doorn
ook een oude strijdmakker.
 
Ook de mensen van de administratie Elly van de Wijngaar-
den en het bestuur en de keurmeesters, allemaal hartelijk
dank. Ook de BBQ (in het veld) die meestal aanwezig is,
was  zoals altijd goed verzorgd.
 
Ik heb twee jonge Springers (Springer en Fore), die ik voor
de veldwedstrijden wil bewaren en die hoop ik nog dikwijls
te kunnen laten zien aan de voorjagers.
 
Jack Antonissen  Sr.
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Spaniëlwedstrijd is zeker een van de mooiste veldwedstrij-
den die er bestaan.
Spaniëls zijn uitermate om in zware dekking te jagen.
Ook is de sfeer in dit soort wedstrijden optimaal het lijkt wel
een grote spaniëlfamilie
 
De deelnemers en de organisatie en de keurmeesters
verdienen altijd veel lof. Weer of geen weer. Geen of weinig
wild, goed humeur om altijd enthousiast te blijven.
Loten
Voor de wedstrijd begint wordt er geloot voor de loopvolg-
orde. Daar moet je geluk bij hebben, dat je net een mooi
stuk, met dekking met wild erin loopt.
 
Jack Antonissen  Sr.
 
 CERTIFICAATDAG WOLP
HAARTSDIJK 26 SEPTEM
BER 2020

Op zaterdag 26 september zijn we afgereisd naar Wolp-
haartsdijk voor de tweede certificaatdag van het seizoen.
Na twee uur rijden waren we aangekomen in het regenach-
tige Wolphaartsdijk waar Arno de koffie, thee en cake al
klaar had staan. We waren maar met acht hondjes, drie
Cockers, vier Springers en een Welsh, leuk om die er ook
bij te hebben en veel nieuwe gezichten.

Na het openingswoord van John moesten we toch nog een
halfuur wachten door de heftige regenbuien. Uiteindelijk zijn
we toch maar naar het veld vertrokken met paraplu en veel
jassen om de dag te beginnen. We troffen een heel mooi
veld aan met lichte en hele zware dekking. We begonnen
de dag met volgen en vrij sturen, dit verliep bij iedereen
goed. Ondertussen waren de eerste broeken en jassen al
doornat. Vervolgens gingen we jagen in de lichte dekking
met steadyness en het eerste apport. De meeste honden
hadden er niet veel moeite mee. Mijn Cockertje had wat
moeite met het konijn maar uiteindelijk kwam die gelukkig
toch binnen. Voor het waterwerk moesten we gaan verkas-
sen naar een andere plaats waar het voor de verandering
opnieuw flink begon te regenen. Helaas haalde een hond
het apport niet binnen. Toen was het tijd voor de lunch waar
Arno de soep al klaar had staan, super met dit weer.

 
Na de lunch gingen de keurmeester in beraad en na een
tien minuten waren ze er uit. Vier hondjes mochten door
voor het jachtgeschiktheidscertificaat. Twee Springers en
twee Cockers. Gelukkig zaten wij hier ook bij. Na het af-
wachten van de buien en het opdrogen van de regen gingen
we terug het veld in. Waar de keurmeesters een mooi stuk
uitgezocht hadden voor het jagen in de dichte dekking.
Helaas namen alle vier de hondjes de dekking niet goed
genoeg aan, waardoor er niemand door mocht voor het
verloren apport en er geen jachtgeschiktheidscertificaten
vielen.

Toen we terug naar de schuur gingen begon de zon te
schijnen waardoor we onder het genot van een drankje de
nabespreking buiten konden doen. Met positief commen-
taar en goede tips gingen we naar huis.
 
Nol Bots
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LIDMAATSCHAP EN
CONTRIBUTIE
Lidmaatschap
 
 
 
 
 
Gezins- en
jeugdleden
 
 

€ 30,00 per kalenderjaar
€ 27,50 bij automatische incasso
€ 40,00 na 1 september voor het lopende
en het volgende jaar
€ 37,50 bij automatische incasso
€ 20,00 per kalenderjaar
           
€ 17,50 bij automatische incasso
€ 25,00 na 1 september voor het lopende
en het volgende jaar
€ 22,50 bij automatische incasso

MUTATIES LEDENBESTAND TOT 05-12-2020 
NIEUWE LEDEN 
Conform het Huishoudelijk Reglement zijn nieuwe leden eerst aspirant-lid. Binnen twee weken na verschijning van dit 
clubblad kunnen leden bezwaren tegen toelating van aspirant-leden aan het bestuur kenbaar maken.  
Het bestuur overweegt vervolgens deze bezwaren bij zijn beslissing omtrent toelating. 
 

Naam Plaats 

Mevrouw C. Kievit  MIDDELBURG 
Mevrouw D. Thoonsen  EERSEL 
Mevrouw L. Bos  TERMUNTEN 
Mevrouw S.G.J. Munzer-Winkel  ALMERE 
Mevrouw E.I. Scholten  OTEGEM (BELGIË) 
Mevrouw B. Hoogland  HELLEVOETSLUIS 
De heer M.H. Kolsters  OOSTELBEERS 
De heer T.H. Dam  GELDROP 
Mevrouw D.L. Zurhake  MÜNCHEN (DUITSLAND) 
De heer W.W.A. Changoer  ZALTBOMMEL 
Mevrouw A.M.H. Liesting  BORCULO 
Mevrouw D.G. Smit  St. WILLEBRORD 
Mevrouw S.E. de Haan BERGEN 
Mevrouw E.S. Meijer  UFFELTE 
De heer R. van Gerwen EINDHOVEN 
De heer H. Baars  ARNHEM 
De heer H. Nagelhoud  't HARDE 
Mevrouw A.J.P. Megens  EINDHOVEN 
De heer H. Klink  OUDDORP 
Mevrouw H.C. Seijkens-Van der Putten  DEURNE 
De heer H.G.M. van Oostrum 
 

DE MEERN 
 

 OPZEGGING
LIDMAATSCHAP

 
Opzegging van het lidmaatschap moet
schriftelijk aan de ledenadministratie ge-
schieden voor 1 december.
Als u uw lidmaatschap beëindigt, dan wel
per post dan wel per email, ontvangt u

altijd van ons een bevestiging. Deze bevestiging
dient als bewijs van uw opzegging.
 
Uw opzegging dient voor 1 december voorafgaand
aan het nieuwe contributiejaar bij ons binnen te zijn. 
Na 1 december wordt automatisch uw lidmaatschap
verlengd en bent u de contributie voor het volgend
jaar verschuldigd.ADVERTENTIETARIEVEN   

De advertentietarieven zijn voor 2021 als volgt:                      

 
Jaaradvertentie Full-colour, 
inclusief logo/banner op de ESSCN-website 

 
Hele pagina 
Halve pagina 
Kwart pagina 

 
€195 
€  95 
€  45 

Jaaradvertentie zwart/wit, 
inclusief logo/banner op de ESSCN-website 

Hele pagina 
Halve pagina 
Kwart pagina 

€165 
€  70 
€  35 

Losse advertentie Full-colour, 
inclusief logo/banner op de ESSCN-website 

Hele pagina 
Halve pagina 
Kwart pagina 

€  95 
€  55 
€  25 

Losse advertentie zwart/wit,  
inclusief logo/banner op de ESSCN-website 

Hele pagina 
Halve pagina 
Kwart pagina 

€  75 
€  40 
€  20 
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HET BESTUUR WENST U EN UW SPRINGERS  

HEEL FIJNE KERSTDAGEN 

EN EEN GOEDE JAARWISSELING. 
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